
Záznam z jednání dopravní komise konané dne 7.12. 2011 
 

 

 

 

1/ Zahájení: 

- Odsouhlasení programu jednání.  

   

 

2/ Kontrola úkolů z předchozího jednání DK  

 

 

 

- Přechod přes Staroklánovickou u hájenky u Smolíka do Vidrholce 

Přechod nelze realizovat. Prověřit možnost zlepšení podmínek průchodu pod 

nadjezdem. Vyšlapaná cesta neodpovídá potřebám pohybu pěších a cyklistů. Nutno 

projednat s vlastníkem pozemků (České lesy a. s.). Projednání  možností přislíbil pan 

starosta. Komise ŽP zajistí projednání přeznačení turistické cesty. Paní Beroušková 

dohodne šetření na místě s panem Sedláčkem za účasti pana starosty. 

Úkol trvá.   

 

- Čentická obousměrná pro cyklisty 

  MČ schválila projekt „zóny 30“ s obousměrným pohybem cyklistů. Byla zpracována 

studie, která bude předložena RMČ samostatným materiálem.  

Úkol trvá  

 

- Jednání se společností ROPID obslužnost Blatova minibusem 

Zastávky byly realizovány, proběhla zkušební jízda. Dne 11.12.2011 bude zahájen 

provoz linky 260.  

Úkol se vypouští 

 

- Doplnění zastávek autobusů v ulici Starokolínská  
RMČ schválila RMČ24/0428/11 dne 13.9.2011 zadání zpracování projektové 

dokumentace pro stavební povolení včetně projednání dle stavebního zákona 

společností Ateliérem DUK, s.r.o., který byl zpracovatelem studie. Je připravována 

PD a projednáváno se správci sítí a DOSS. Pokračuje projednávání DSP.   

Úkol trvá. 

 

- Požadavek občanů na vložení zastávky v ulici Staroújezdská u pošty 

Byl zpracován projekt Atelierem DUK. Pí Beroušková se bude informovat na SÚ a 

zjistí způsob projednání. Pí Kozáková požádala o souhlas TSK a ROPID.  

 Úkol trvá.  

 

- Řešení křižovatky Staroklánovická x Staroújezdská x Novosibřinská x 

Starokolínská 

Pan Ing. Hájek předložil první návrh řešení. Po obdržení rozešle elektronicky. Bude 

řešeno  na jednání dne 13.12.2011.  

Úkol trvá.  

 

 



 

3/ Spolupráce s MZŠ – zástupce pan ředitel Kurka 

Pan Ing. Hájek informoval pane ředitele o činnosti DK vedoucí ke zvýšení bezpečnosti   

pohybu chodců (příprava úpravy křižovatky hlavní a Staroklánovické a Staroújezdské, 

spolupráce s MČ Běchovice na zvýšení průjezdnosti hlavní komunikace, projekt nových 

zastávek na ulici Starokolínské – zastávky u školy). Pan ředitel byl informován o studii 

vedení cyklistů v protisměru jednosměrné ulice Čentické mezi školami. Pan ředitel vyjádřil 

velkou podporu tomuto projektu v zájmu bezpečnosti žáků, kteří nyní jezdí často 

v protisměru v rozporu s dopravními předpisy a jsou ohroženi. Doporučuje věnovat 

pozornost vyvedení cyklistů na ulici Polesnou. Dále pak považuje za potřebné vytipovat 

bezpečné trasy pro pěší a v maximální možné míře vytvořit podmínky pro bezpečnost a 

nabídl v této věci maximální pomoc. DK doporučuje zohlednit potřebu bezpečných 

přístupových cest pro pěší k uzlovým bodům, především dětí do škol, v rámci přípravy 

nového dopravního generelu.  

  

4/ Cyklostezky  

Proběhlo jednání se zástupci cyklistické sekce (předseda p. Mach) za účasti předsedy 

dopravní komise p. Ing. Hájka a pana starosty. Umístění cyklostezek a cyklotras bude 

řešeno v rámci přípravy generelu. Je nutné zajistit následně i řádné značení.  

 

 

5/  Umístění veřejné nabíjecí stanice v rámci projektu „Praha – elektromobilní“ – žádost 

PRE.  

Členové komise navrhli umístění ve dvoře nebo garážích polyfunkčního domu (ve 

vlastnictví MČ) nebo v blízkosti Penny marketu nebo Alberta (soukromé pozemky). Pí.  

Beroušková předloží tento návrh PRE a v případě zájmu bude dále řešeno projednáním 

v RMČ.  

Úkol trvá 

 

 

6/ Informační dopravní systémy ELTODO  

     15.11.2011 proběhlo jednání se společností ELTODO. 

Na připravovaných světelně signalizačních zařízeních bude instalovaná technologie, která 

umožní v budoucnu jejich propojení ve vztahu k počtu vozidel projíždějících obcí. 

Úkol trvá 

 

 

7/ Úprava zastávky Blatov z centra – podnět z komise ŽP. Dr. Kozáková jednala s TSK, 

které přislíbilo zařazení realizace úpravy v souladu s platnými technickými normami do 

akcí v roce 2012.  

Úkol trvá 

 

 

8/ Výstavba kanalizace v ulici Novosibřinské. Stavba pokračuje další etapou. Dočasné 

dopravní značení i objízdné trasy zůstávají dle odsouhlaseného DIO.Byly zřízeny dva 

provizorní přechody přes ulici Rohožnickou. Na základě požadavku občanů a v zájmu 

zvýšení bezpečnosti DK doporučuje řešit trvalé umístění přechodů. Dle předběžného 

stanoviska bude jako správce komunikace souhlasit, ale ponese náklady pouze na 

vodorovné značení, ostatní náklady bude nutno zajistit z rozpočtu MČ. V prvním kroku je 

třeba zajisti zpracování studie nutných opatření s odhadem investičních nákladů. 



Úkol trvá 

 

 

 

9/ Studie dopravní obslužnosti  

 Pan místostarosta Slezák s panem Ing. Hájkem prověřili možnost zajištění objednávky 

urbanistické studie prostřednictvím MHMP. Řed. Odboru územního plánu pí.  Cvetlerová 

na jednání však vyloučila možnost, že zajistí a zafinancuje zpracování OÚP MHMP.  Pan 

starosta projedná možnost zajištění prostřednictvím odboru OMI, potažmo mandatáře spol. 

ZAVOS, s. r. o.  

Úkol trvá 

 

10/ DK se opakovaně zabývala požadavkem občanů ulice Chmelické na úpravu dopravního 

režimu. Zástupci občanů této ulice se účastnili jednání dne 25.5.2011, kde jim bylo sděleno 

stanovisko členů komise. Umístěním dopravního značení se přesune problém do jiné 

oblasti a problém bude řešeno až v návaznosti na ukončení provizorního provozu 

v souvislosti s budováním kanalizace na hlavní komunikaci. DK na svém doporučení trvá 

s tím, že požadavky občanů budou součástí zadání při přípravě nového „dopravního 

generelu“ v příštím roce.  

 

11/ Zlivská – komise doporučuje řešit problém s parkujícími vozy až po ukončení výstavby 

kanalizace na hlavní, protože dojde ke zprovoznění parkovacích míst na Rohožnické. 

Nedoporučuje v současné době realizovat žádné stavební úpravy, které by parkování 

bránily, protože by nejspíš došlo jen k přesunutí problému do jiných částí ulice nebo 

přilehlých ulic.  

 

12/ Dne 13.12.2011 se bude konat pracovní schůzka ve věci připravovaných dopravních 

úprav a výstavby nových  zastávek za účasti Policie ČR, zástupce Odboru dopravy 

MHMP, projektantů. Pozvání a program je v gestci pana Ing. Hájka, paní Dr. 

Kozáková zajistí místnost a pohoštění, pí. Dr. Beroušková zápis.  

 

13/ Pí Kozáková seznámila s výstupy SWOT analýzy (v  předstihu zaslány elektronicky). 

Případné připomínky budou uplatněny elektronicky nejpozději do pátku 16.12.2011.  

   

 

Předpokládaný termín dalšího jednání je ve středu 11.1.2012 od 16 hod. v malé zasedací  

místnosti v 1. patře. 

  

 
Zapsala: Beroušková 

Schválil: Ing. Hájek 
 

 

 


